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NOT TO BE RELEASED BEFORE 7 June 1979 ,Brussels, June 1979.
12.00 Brussels time *

GRANTS FROM THE REGIONAL FUND
SECOND ALLOCATION UNDER THE 1979 BUDGET: 152 MILLION EUA

The Commission has just approved the second allocation of grants for 1979
from the European Regional Development Fund, totalling 152 million EUA (1)
for 305 investment projects. 42 million EUA are granted for 123 projects
in the industrial and services sectors and 111 million EUA for 182 infra-~
structure projects. The recipient Member States are Denmark, Germany,
Ireland, Italy and the United Kingdom. A regional breakdown is given in
the attached tables. ‘

Grants made since the Regional Fund was set up in 1975 now total ‘1 737 million
EUA for 6 792 projects.

(1) The amount of each grant approved is expressed in the national currency
of the country concerned. The amounts expressed here in EUA, reflec-
ting the daily changes in exchange rates, are therefore only approximate.
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GRUPPO DEL PORTAVOCE INFORMATORISCHE AUFZEICHNUNG NOTA D’'INFORMAZIONE
BUREAU VAN OF WOOROVOERDER INFORMATION MEMO TER DOCUMENTIE
EMBARGO: 7 juin 1979 Bruxelles, juin 1979,

12.00 h de Bruxelles

CONCOURS DU FONDS REGIONAL 152
2éme tranche au titre du budget 1979 : 152 MUCE

ia Commission vient d'approuver lLa 2éme tranche 1979 du concours du

Fonds Européen de Développement Régional pour un montant de 152 millions
d'UCE (1) concernant 305 projets d'investissement. 42 millions d'UCE pour
123 projets relevent des secteurs de L'industrie et des services et 111
millions d'UCE pour 182 projets d'investissement en infrastructures. Les
Etats membres bénéficiaires sont le Danemark, L'Allemagne, l'Irlande,
l'Italie et Le Royaume-Unie. La répartition régionale des concours est

indiquée dans les tableaux ci-joints.

Le montant total des concours accordés depuis la création du Fonds Régional
en 1975 s'éléve actuellement & 1.737 MUCE pour 6.792 projets.

(1) Le montant de chaque concours approuvé est exprimé dans la monnaie

- nationale du pays concerné. Les montants exprimés ici en MUCE, qui

reflétent Les variations journaliéres des cours, n'ont donc qu'une
valeur approximative,
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